
Protokół Nr XVI / 2008 
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 
odbytej w dniu 30 stycznia 2008 roku 

w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego 
w Wągrowcu 

 
Sesję rozpoczęto 30 stycznia br. o godzinie 16.00, zakończono o godzinie 18.00. 
 
Obrady XVI Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył Przewodniczący Rady -  
Krzysztof Migasiewicz, który powitał radnych i zaproszonych gości.  
 
W obradach uczestniczyło 17 radnych na ogólny stan 19, co stanowiło kworum, przy 
którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały /nieobecni radni Andrzej 
Zając, Leszek Bodus/. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Protokół XV sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 2007 roku 
został przyjęty jednogłośnie – /17 za/. 
 
Rada Powiatu jednogłośnie – /17 za/ - przyjęła następujący porządek obrad:  
 

1. Sprawy regulaminowe: 
 otwarcie sesji, 

1.2 stwierdzenie kworum, 
1.3 przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

2. Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami. 
5. Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu.  
6. Informacja Przewodniczących Komisji Stałych o pracy między posiedzeniami 

sesji. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku za 2007 rok.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu 

Wągrowieckiego na 2008 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zadania i zawarcia porozumienia 

administracyjnego. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia przez Powiat Wągrowiecki 

projektu w ramach Priorytetu IX, Działanie 9.5 Oddolne inicjatywy 
edukacyjne na obszarach wiejskich – „Multimodalne Centrum Planowania 
Kariery Zawodowej dla Młodzieży Gimnazjalnej w Powiecie 
Wągrowieckim”.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. Rozwoju 
Lokalnego, ustalenia jej składu osobowego i wyboru jej Przewodniczącego 
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oraz przystąpienia do rozpoczęcia prac nad Programem Rozwoju Lokalnego 
Powiatu Wągrowieckiego. 

12. Interpelacje i zapytania. 
13. Wnioski i oświadczenia radnych. 
14. Zakończenie obrad XVI sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 

 
Ad 1 
Jak wyżej. 
 
 Ad 2 i 3 
Jak wyżej. 
 
Ad 4 
Przewodniczący Rady Krzysztof Migasiewicz poinformował o pracy między 
sesjami: 

- uczestniczył w uroczystych obchodach rocznicy wybuchu Powstania 
Wielkopolskiego w Skokach, 

- uczestniczył w spotkaniu noworocznym u Marszałka Województwa 
Wielkopolskiego, M. Woźniaka, burmistrza miasta S. Wilczyńskiego i wójta 
gminy P. Majchrzaka, 
-  studniówce młodzieży z ILO i ZSP nr 2 w Wągrowcu, 
-  w naradzie rocznej w Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej  w Wągrowcu. 

 
Ad 5  
Starosta Wągrowiecki – Michał Piechocki poinformował radnych o pracy Zarządu 
między sesjami Rady Powiatu Wągrowieckiego: 
 
Rada Powiatu Wągrowieckiego na XV sesji w dniu 21 grudnia 2007 roku podjęła 7 
uchwał. 
 

I. Zarząd Powiatu Wągrowieckiego ustalił sposób ich realizacji:    
 
Wydział Organizacyjny - Biuro Rady otrzymało do realizacji:  

• Uchwałę nr XV/87/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
21 grudnia 2007 roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej na 2008 rok. Ww. uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego             
i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania. 

 
Sekretariat Starosty otrzymał do realizacji:  

• Uchwałę nr XV/89/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                      
21 grudnia 2007 r. w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego 
zadania z zakresu administracji rządowej. Ww. uchwałę przesłano do 
Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania. 

 
Skarbnik Powiatu otrzymał do realizacji:  
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• Uchwałę nr XV/91/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 
2007 roku w sprawie określenia wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2007. Ww. Uchwałę przesłano do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej celem zaopiniowania. 

 
• Uchwałę nr XV/92/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 

2007 roku w sprawie zmiany Uchwały nr V/39/2007  Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 31 stycznia 2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Wągrowieckiego na 2007 rok. Ww. Uchwałę przesłano do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej celem zaopiniowania. 

 
• Uchwałę nr XV/93/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 

2007 roku w sprawie budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2008 rok. Ww. 
Uchwałę przesłano do Regionalnej Izby Obrachunkowej celem 
zaopiniowania. 

 
Wydział Oświaty, Kultury i Sportu otrzymał do realizacji:  

• Uchwałę nr XV/88/ 2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 
2007 roku w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze Powiatu 
Wągrowieckiego. Ww. uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Publikacji 
celem publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego 
oraz do Regionalnej Izby Obrachunkowej celem zaopiniowania. 

      
Wydział Europejski i Rozwoju otrzymał do realizacji:  

• Uchwałę nr XV/90/ 2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 
2007 roku w sprawie zmiany uchwały nr XVII/76/2004 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego  z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004-
2009. Ww. uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru celem 
zaopiniowania oraz przesłano zainteresowanym. 

 

II.  Zarząd Powiatu w okresie między 21 grudnia 2007 roku, a 21 stycznia 2008 
roku odbył 5 posiedzeń, na których rozpatrzył następujące zagadnienia: 
 

• Zapoznał się z wynikami kontroli finansowej przeprowadzonej przez 
rewidenta powiatowego w Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze. 

• Zapoznał się z informacją o możliwości dofinansowania renowacji 
zabytkowych budynków ze środków Ministerstwa Kultury  i Dziedzictwa 
Narodowego. Zarząd zdecydował, że zostanie złożony wniosek na remont 
dachu ZSP nr 2 w Wągrowcu. 

• Zapoznał się z pismem dyrektora Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu dot. 
naliczenia kary umownej w wysokości 137.987,28 zł, za nie zakończenie 
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całości robót budowlanych zadania pn.„Przebudowa części budynku Bursy             
i jego rozbudowa z uwzględnieniem potrzeb OSW”. Karę potrącono                    
z ostatniej faktury po dokonaniu odbioru końcowego. 

• Zapoznał się z organizacją przebiegu Festynu Cysterskiego w 2008 roku. 
• Zapoznał się z możliwością nieodpłatnego przekazania na rzecz gminy 

miejskiej Wągrowiec nieruchomości /działka plaży miejskiej/ stanowiącej 
własność powiatu. 

• Rozpatrywał pismo dyrektora ZOZ w Wągrowcu w sprawie sfinansowania 
inwestycji pn. „ Przebudowa bloku porodowego w szpitalu ZOZ                            
w Wągrowcu”. Decyzja w tej sprawie zostanie podjęta po szczegółowej 
analizie przez Komisje Stałe i wyrażeniu opinii przez Radę Powiatu przy 
podziale nadwyżki budżetowej. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora ZOZ w Wągrowcy, wyłaniając 
Biegłego Rewidenta spółki „ AUDIO BILANS” Sp.z o.o. ze Złotowa, do 
przeprowadzenia badania finansowego ZOZ w Wągrowcu za 2007 rok. 

• Na wniosek Zarządu Sekcji Emerytów i Rencistów w Wągrowcu przyznał 
Nagrody Herbu Powiatu Wągrowieckiego emerytowanym nauczycielkom p.p 
K.Pinkowskiej i E.Muszyńskiej. 

• Pozytywnie rozpatrzył pismo p. A. Orylskiego o wynajem pomieszczeń                    
w budynku przychodni na pracownię protetyczną. 

• Pozytywnie rozpatrzył pismo Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski 
na udzielenie wsparcia finansowego przy współorganizacji eliminacji 
powiatowych XII edycji Konkursu Wiedzy o Wielkopolsce przeznaczając na 
ten cel kwotę 500 zł. 

• Zapoznał się z propozycją wydatków z zakresu sportu, kultury i turystyki. 
• Pozytywnie rozpatrzył pismo dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg                

w Wągrowcu wyrażając zgodę na udzielenie zamówienia publicznego              
w trybie przetargu nieograniczonego na remont cząstkowy nawierzchni 
bitumicznych. 

• Opiniował materiały na sesję. 
 
W omawianym okresie Zarząd Powiatu  podjął  uchwały : 

• Dwukrotnie w sprawie zmian w układzie wykonawczym budżetu powiatu na 
2007 rok. 

• W sprawie zmian w budżecie powiatu na 2007 rok. 
• W sprawie upoważnienia dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu 

do przyjęcia do ewidencji środków trwałych nakładów poniesionych przez 
Gminę Mieścisko na realizację dwóch zadań – budowa chodników w Popowie 
Kościelnym i Mieścisko-Żabiczyn przy drogach powiatowych. 

• W sprawie upoważnienia dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu 
do przyjęcia do ewidencji środków trwałych nakładów poniesionych przez 
Miasto i Gminę Gołańcz na realizację zadania budowa chodnika w Czeszewie 
przy drodze powiatowej. 

• W sprawie ogłoszenia konkursu, określenia wysokości środków na 
poszczególne zadania i form ich zlecania organizacjom pozarządowym oraz 
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podmiotom, o których mowa w art.11 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 
roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

• W sprawie uchwalenia układu wykonawczego budżetu powiatu na 2008 rok. 
• W sprawie uchwalenia planu finansowego zadań z zakresu administracji 

rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami na 2008 rok. 
• W sprawie przekazania uprawnień kierownikom jednostek organizacyjnych 

powiatu do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 
następnym jest niezbędna dla zapewnienia ciągłości działania jednostki                  
i termin zapłaty upływa w roku następnym. 

• W sprawie realizacji przez Powiat Wągrowiecki projektu w ramach Priorytetu 
IX, Działanie 9.5 Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich - 
„Multimodalne Centrum Planowania Kariery Zawodowej dla Młodzieży 
Gimnazjalnej w Powiecie Wągrowieckim”. 

• W sprawie wyrażenia zgody dyrektorowi Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu 
na przekazanie Specjalnemu Ośrodkowi Szkolno-Wychowawczemu                     
w Wągrowcu artykułów zakupionych ze środków inwestycyjnych w ramach 
realizacji zadania „Przebudowa i rozbudowa Budynku Bursy                                   
z uwzględnieniem potrzeb OSW”. 

• W sprawie nieodpłatnego przekazania mienia Powiatu Wągrowieckiego 
będącego w posiadaniu Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego im. 
Janusza Korczaka w Wągrowcu na rzecz Wielofunkcyjnej Placówki 
Opiekuńczo-Wychowawczej w Wągrowcu /szafka pod zlewozmywak/. 

• W sprawie udzielenia w 2008 roku dotacji z budżetu powiatu dla 
niepublicznych szkół ponadgimnazjalnych o uprawnieniach szkół 
publicznych. 

 
Zarząd Powiatu między 21 a 30 stycznia 2008 r., odbył 1 posiedzenie,                     
na  którym  rozpatrzył następujące zagadnienia: 

• Zapoznał się zobowiązującym do kwietnia br. planem rzeczowo - finansowym 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu. 

• Zapoznał się wynikiem finansowym Zespołu Opieki Zdrowotnej za 2007 rok, 
który zamknął się zyskiem kwotą: 351 445 zł. 

• Zapoznał się z informacją nt. planu zajęć kulturalno-rekreacyjnych Ogniska 
Pracy Pozaszkolnej w Wągrowcu na ferie zimowe 2008 roku. 

• Zapoznał się z informacją, o koncepcji współpracy z Wyższą Szkołą 
Gospodarki w Bydgoszczy. 

 
W omawianym okresie Zarząd  Powiatu  podjął  następujące uchwały : 

• w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Wągrowcu, 

• w sprawie upoważnienia Pana Andrzeja Bieleckiego i Pani Agnieszki Suska, 
do reprezentowania Powiatu Wągrowieckiego w rokowaniach o ustalenie 
odszkodowania - / za grunt położony w Gołańczy zajęty pod drogę powiatową 
(tereny PKP) przy ul. Dworcowej/, 
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• w sprawie ponownego uzgodnienia projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu przy ul Kościuszki w Wągrowcu. 

 
Starosta Wągrowiecki M. Piechocki przedstawił informację o sytuacji SP ZOZ, którą 
złożył dyrektor szpitala, związaną z regulowaniem praw pracowniczych i działań ze 
związkami zawodowymi. Starosta M. Piechocki poinformował również                             
o zobowiązaniu dyrektora ZOZ o przedkładaniu comiesięcznego sprawozdania                 
z działalności ZOZ. Ponadto Starosta podał informację o imprezach dla dzieci           
i młodzieży z terenu Powiatu Wągrowieckiego, które zostaną zorganizowane 
podczas ferii zimowych. 
 
Radny J. Piasecki wniósł zapytanie odnośnie informacji Zarządu, że w informacji nie 
ma wzmianki o przetargu na budowę ul. Średniej i czy coś się zmieniło w tej 
sprawie. Radny poprosił o  szczegółowe wyjaśnienie.  
 
Starosta Wągrowiecki M. Piechocki w odpowiedzi na pytanie radnego J. Piaseckiego 
poinformował o uregulowaniu prawnym 6 z 7 działek. Na działki z regulacją prawną  
dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg wystąpił o zgodę na przebudowę tych działek. 
Starosta M. Piechocki wyjaśnił, że trwają rozmowy z właścicielem jednej działki             
o metrażu 1,5 m2. W sprawie przebudowy ul. Średniej Starosta M. Piechocki 
wyjaśnił, że przetarg ogłaszany jest na całość zadania, a od kwietnia zaczną się 
roboty drogowe. 
 
Radny J. Springer zgłosił zapytanie odnośnie koncepcji współpracy z Wyższą Szkołą 
Gospodarki oraz o ewentualnych kosztach, jakie poniesie powiat oraz w jaki sposób 
rozszerza się oferta oświatowa dla młodzieży. 
 
Starosta M. Piechocki w odpowiedzi na zapytanie radnego J. Springera zasugerował, 
że szkoła przesłała na razie tylko ofertę, a głównym motorem uruchomienia jej jest 
to, że szkoła prowadzi część kierunków mechanicznych.   
 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady – Krzysztof Migasiewicz stwierdził, że informacja została 
przyjęta. 
 
Ad 6 
Pan Sławomir Maciaszek - Przewodniczący Komisji Finansów Obszarów Wiejskich 
i Strategii Rozwoju Powiatu przedstawił informację z działalności Komisji w okresie 
między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 1. posiedzenie, na którym 
opracowała i przyjęła plan pracy Komisji nie 2008 rok, analizowała materiały na 
sesje. Komisja nie wypracowała wniosków.  
  
Pan Robert Woźniak - Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury Sportu                             
i Turystyki przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między 
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posiedzeniami sesji. Komisja w tym okresie odbyła 1 posiedzenie, na którym 
opiniowała materiały na sesję. Komisja nie wypracowała wniosków.  
 
Pan Józef Sulikowski – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja 
w tym okresie odbyła 2. posiedzenia, na których zapoznała się z harmonogramem 
prac inwestycyjnych i remontowych Powiatowego Zarządu Dróg na 2008 rok, 
zapoznał się z informacją nt. remontów i inwestycji grupy ENEA w Powiecie 
Wągrowieckim oraz opiniowała materiały na sesję. Komisja wypracowała wniosek. 
 
Pani Irena Wojewódzka - Kucz - Przewodnicząca Komisji Zdrowia Polityki 
Społecznej i Rynku Pracy przedstawiała informację z działalności Komisji                
w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 1. posiedzenie, na 
którym opracowała i przyjęła plan pracy Komisji na 2008 rok oraz opiniowała 
materiały na sesję. Komisja wypracowała stanowisko.  
 
Jacek Brzostowski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił informację              
z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła  
2. posiedzenia, na którym dokonała kontroli wykonania zadań i funkcjonowania 
Ogniska pracy Pozaszkolnej w Wągrowcu oraz wykonanie zadań w Stacji Kontroli 
Obsługi Pojazdów Samochodowych w Wągrowcu. Komisja wypracowała  
stanowisko. 
 
Ad 7 
Krzysztof Poszwa – sekretarz Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przedstawił 
uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 
2007 rok.  
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.                                                                                                  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 16 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Bezpieczeństwa  
i Porządku za 2007 rok głosowało: 16 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od 
głosu/ nieobecni radni J. Springer, A. Zając, L. Bodus/. 
 
Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 
2007 rok stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 8 
Krzysztof Migasiewicz – Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił uchwałę                
w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Wągrowieckiego na 2008 rok. 
 
Radny Sławomir Maciaszek poprosił o wykreślenie w planie pracy w miesiącu lipcu 
tematu związanego z realizacją programu bezrobocia, a w miesiącu  czerwcu, żeby  
nastąpiło przygotowanie tego programu. 
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Przewodniczący Rady - Krzysztof Migasiewicz wyjaśnił, że  temat w miesiącu lipcu  
będzie uzupełniony poprzez  dopisanie „za rok 2007” i będzie  brzmiał: 
„Przyjęcie informacji o stanie realizacji Programu Ograniczenia Bezrobocia                    
w Powiecie Wągrowieckim za 2007 rok”. 
 
Radna Irena Wojewódzka-Kucz  wniosła o uzupełnienie tematu sesji w miesiącu 
kwietniu  dot. informacji o warsztatach terapii zajęciowej.  
 
Przewodniczący Rady - Krzysztof Migasiewicz wyjaśnił, że temat w miesiącu 
kwietniu  zostanie  uzupełniony  w następującym brzmieniu:: 
„Informacja o działalności warsztatów terapii zajęciowej w Wapnie i Wągrowcu za 
2007 rok”. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.                                                                                                                                      
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu 
Wągrowieckiego na 2008 r. głosowało: 17 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący 
się od głosu /nieobecni radni A. Zając, L. Bodus/. 
 
Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Wągrowieckiego na 2008 r. 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. /nieobecni radni A.Zajac, L.Bodus/. 
 
Ad 9 
Elżbieta Gaertner – Kierownik Wydziału Organizacyjnego przedstawiła uchwałę               
w sprawie przyjęcia zadania i zawarcia porozumienia administracyjnego. 
 
Radny J. Piasecki  zgłosił zapytanie, czy Starosta podjął już decyzję o zatrudnieniu   
osób  do obsługi WRPO? 
 
Kierownik E. Gaertner wyjaśniła, że po przeprowadzonym  konkursie zostały 
wyłonione  dwie osoby  spośród 10 ofert.  Starosta wybrał już dwie osoby, które 
uzyskały najlepsze wyniki. 
 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.                                                                                                                                       
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia zadania i zawarcia porozumienia 
administracyjnego głosowało: 17 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od 
głosu /nieobecni radni A. Zając, L. Bodus/. 
 
Uchwała w sprawie przyjęcia zadania i zawarcia porozumienia administracyjnego 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Ad 10 
Radosław Kubisz – Kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju przedstawił 
uchwałę w sprawie zatwierdzenia przez Powiat Wągrowiecki projektu w ramach 
Priorytetu IX, Działanie 9.5 Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich 
– „Multimodalne Centrum Planowania Kariery Zawodowej dla Młodzieży 
Gimnazjalnej w Powiecie Wągrowieckim”.  
 
Kierownik R. Kubisz wyjaśnił słowo „multimodalne”, to znaczy wielokanałowe, 
dostęp dla młodzieży przez wiele kanałów. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.                                                                                                                                       
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia przez Powiat Wągrowiecki projektu 
w ramach Priorytetu IX, Działanie 9.5 Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach 
wiejskich – „Multimodalne Centrum Planowania Kariery Zawodowej dla Młodzieży 
Gimnazjalnej w Powiecie Wągrowieckim” głosowało: 17 - za, 0 - przeciwnych, 0 - 
wstrzymujący się od głosu / nieobecni radni A. Zając, L. Bodus/. 
 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia przez Powiat Wągrowiecki projektu w ramach 
Priorytetu IX, Działanie 9.5 Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich 
– „Multimodalne Centrum Planowania Kariery Zawodowej dla Młodzieży 
Gimnazjalnej w Powiecie Wągrowieckim” stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad 11 
Radosław Kubisz – Kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju przedstawił 
uchwałę w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. Rozwoju Lokalnego, ustalenia 
jej składu osobowego i wyboru jej Przewodniczącego oraz przystąpienia do 
rozpoczęcia prac nad Programem Rozwoju Lokalnego Powiatu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady - Wojciech Ćwik zgłosił o uzupełnienie składu Komisji  
o przedstawiciela z gminy Wągrowiec i zaproponował, ażeby w skład komisji wszedł 
radny W. Ewertowski. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu, Krzysztof Migasiewicz zgłosił Wicestarostę -  
Tomasza Kranca, jako Przewodniczącego tej Komisji. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do glosowania. 
 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. Rozwoju 
Lokalnego, ustalenia jej składu osobowego i wyboru jej Przewodniczącego oraz 
przystąpienia do rozpoczęcia prac nad Programem Rozwoju Lokalnego Powiatu. 
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głosowało: 17 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od głosu / nieobecni radni 
A. Zając, L. Bodus/. 
 
Uchwała w sprawie powołania doraźnej Komisji ds. Rozwoju Lokalnego, ustalenia 
jej składu osobowego i wyboru jej Przewodniczącego oraz przystąpienia do 
rozpoczęcia prac nad Programem Rozwoju Lokalnego Powiatu stanowi załącznik            
nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 12 
Interpelacje i zapytania: 
 
Radny R. Woźniak zgłosił zapytanie dotyczące terminu stworzenia pasażu miedzy 
ul. Kolejową a Rynkiem w Wągrowcu oraz planowanego rozwiązania toalet                    
w mieście Wągrowiec do czasu powstania ww. pasażu. 
  
Radny otrzyma odpowiedź na piśmie. 
Zapytania stanowią załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad 13 
Wnioski i oświadczenia radnych: 
 
Radny G. Owczarzak wypowiedział się o sytuacji szpitala oraz zadał pytanie czy 
zawarte kontrakty będą rzutować na sytuacją szpitala, czy istnieje niebezpieczeństwo 
zadłużenia szpitala. Kolejne zapytanie dotyczyło sytuacji rozwiązania płac 
pielęgniarek. Radny zwrócił uwagę, że klub popiera pielęgniarki i jest jak najbardziej 
za podwyżką dla tej grupy zawodowej. Zasugerował również, żeby w przyszłości 
Rada miała informację o sytuacji ZOZ, celem podjęcia na ten temat dyskusji. 
Ponadto radny odniósł się do pytań wcześniejszych dot. remontów  ul. Rogozińskiej 
w Skokach, gdzie w wyniku remontu tej drogi dzieci chodziły środkiem jezdni. 
Radny zapowiedział, że jest nie usatysfakcjonowany i ażeby w tej sprawie Zarząd 
Powiatu przyznał się do błędu. Ponadto radny zauważył, że przebieg prac na                
ul. Rogozińskiej w Skokach stanowił zagrożenie dla dzieci. 
 
Radny W. Ćwik wyraził zadowolenie z odbytego konkursu wokalnego                             
z reprezentacji szkół gmin z miasta i gminy Wągrowiec i jego wysokiego poziomu. 
Ponadto radny zgłosił problem braku świateł na maszcie komórkowym w Pawłowie 
Żońskim. Wniosek radnego został przesłany do operatora sieci komórkowej 
polkomtel PLUS, celem rozeznania wniosku. Radny otrzyma odpowiedź na piśmie. 
Drugie pytanie radnego W. Ćwika dotyczyło sprawy przejmowania dróg.  
 
Wicestarosta T. Kranc udzielił odpowiedzi na pytanie radnego G. Owczarzaka                 
o sytuacji ZOZ Wicestarosta zapewnił, że Zarządowi zależy na płacach i poprawie 
sytuacji pracowników szpitala oraz, że w dalszym ciągu trwają konsultacje dyrektora 
ze związkami zawodowymi. Poinformował, że szpital na dzień dzisiejszy nie zakłada 
straty, a kontrakty są zawarte na okres 3 miesięcy. Wicestarosta zwrócił uwagę na 
równe traktowanie wszystkich grup zawodowych.  
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Wicestarosta udzielił również odpowiedzi na pytanie radnego W. Ćwika odnośnie 
sprawy dróg. Poinformował o toczących się rozmowach, ale o dokładnych 
rozstrzygnięciach będzie dyskusja w komisjach. 
 
Starosta M. Piechocki odniósł się do wypowiedzi radnego G. Owczarzaka                         
i potwierdził, że dyrektor PZD, W. Ptak był na kontroli i stwierdził, że nie było tam 
niebezpieczeństwa, co najwyżej nie udogodnienia. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu K. Migasiewicz potwierdził, że w czwartek, dzień po 
zgłoszeniu sprawy przez radnego G. Owczarzaka, ruchem kierowa ła Policja. 
 
Ponadto na dzisiejszej sesji zostały rozdane radnym druki do oświadczeń 
majątkowych. 
 
Ad 14 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu 
Wągrowieckiego, zamknął obrady XVI Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
 
 
 
 
 
        Sekretarz  Rady                                             Przewodniczący                      
   Powiatu Wągrowieckiego                        Rady Powiatu Wągrowieckiego                                                    
 
  ......................................                            ............................................  
       / Robert Woźniak /                                    / Krzysztof Migasiewicz /  
 
 
 
 
 
 
             Protokolantka 
 
................................. ................ 
              /K.Basiura

 



 

 

 


